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Írásbeli kérdés !

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv . 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezet ő miniszter úrna k

„Támogatásmentes lesz-e Kaposvár Szita Károly miatt? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

A polgármestereknek meg kell mutatniuk, hogy nem kérnek sem a bevándorlásból, sem a
bevándorlás-szervező irodákból - jelentette ki Szita Károly, a Megyei Jogú Városok
Szövetségének elnöke a szervezet január 5-i, Polgármesteri összefogás a betelepítést-szervez ő
irodákkal szemben című rendezvénye elő tt tartott sajtótájékoztatóján .
A támogatott projektkereső segítségével tudható, hogy Kaposvár Megyei Jogú Váro s
Önkormányzata több mint 14 milliárd forint támogatást nyert el eddig a Széchenyi 202 0
keretében . Minden pályázat egyik kiemelt elvárása, hogy a projektek megvalósítása során
figyelemmel kell lenni az esélyegyenlőség megteremtésére. Így például :
„A projekt tervezése és megvalósítása során kérjük, vegye figyelembe, hogy a projektbe n
létrehozott eredményeknek meg kell felelniük az alábbi elvárásoknak is :

• Az európai uniós forrásból támogatott projektek kedvezményezettje köteles a projektr e
vonatkozó környezetvédelmi és esélyegyenl őségi jogszabályokat betartani, a projekt
által érintett területen a védett természeti és kulturális értékeket meg őrizni, a fennáll ó
vagy a beruházás során keletkezett környezeti kárt és az esélyegyenl őség
szempontjából jogszabályba ütköz ő nem-megfelelőséget legkésőbb a projekt
megvalósítása során megszüntetni .

• A fejlesztéshez kapcsolódó nyilvános eseményeken, kommunikációjában és
viselkedésében a támogatást igényl ő esélytudatosságot fejez ki : nem közvetí t
szegregációt, csökkenti a csoportokra vonatkozó meglév ő elő ítéleteket . ”

Szita Károlynak a sajtótájékoztatón hangoztatott kijelentése, valamint Kaposvá r
Önkormányzatának a 14 milliárdos uniós támogatás elnyeréséhez szükséges elváráso k
teljesítése ellentmondani látszik a pályázati követelményeknek . Kérem írásbeli kérdésemet
bejelentésnek tekinteni! Es a hozott intézkedésr ő l tájékoztatni szíveskedjen !

A fentiek miatt következ ő kérdéssel fordulok a Miniszter Úrhoz :

Lesznek-e és ha igen, milyen következményei annak, hogy Kaposvár Megyei Jog ú
Város Önkormányzata nem teljesíti az uniós támogatások elnyeréséhez feltételül szabot t
esélyegyenlőségi követelményeket ?

Budapest, 2018 . február 8 .
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